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Valid till 31st Dec 2020 GV10 Departure 

BRIEF ITINERARY / 行程： 
Day 01   : Singapore   Malacca  Kuala Lumpur   (Lunch/Dinner) 
Assemble at designated point and depart to Malacca via 1st or 2nd link.  Along the way, we will make a brief stop at Yong Peng. Upon arrival at Malacca, we 
will visit historical places such as Sam Po Kong Temple, Sultan's Well, St Paul's Church, Porta de Santiago, and Maritime Museum (entrance fees at own 
expenses). After that, we will make our way to Kuala Lumpur. Next, we will then make a stop at one of the Malaysia premier theme parks - Berjaya Times 
Square.  Accommodation: Kuala Lumpur Furama Hotel or similar. 
 

Day 02   : Kuala Lumpur  Cameron Highland   (Breakfast/Lunch/Dinner) 
After breakfast at hotel, before depart Kuala Lumpur and make our way to Cameron Highlands. We will take a slow drive past the many places of interest in 
Kuala Lumpur, the KLCC Twin Tower, KL Tower, National Monument and Parliament House. After lunch, we will make our way to the biggest and best-
known hill station of Malaysia---Cameron Highlands. As we wind up the mountainous road to the top of the highlands, we will drive past scenic durian 
plantations, aboriginal tribal villages, lakeside chalets, flower garden, smoke houses, golf course and private bungalows. We will visit Strawberry Farm, Rose 
Garden, Bee farm. Check-in hotel, dinner tonight will be steamboat style. You might wish to visit the karaoke lounge this evening (at your own expenses). 
Accommodation: Heritage Hotels or similar. 
 

Day 03   : Cameron Highland  Ipoh    (Breakfast/Lunch/Dinner) 
After breakfast, check-out hotel and continue our exciting journey to the Ipoh famous Theme Park – Lost World of Tambun.  Inside the Theme Park, we can 
visit Tiger Valley, Water Park, Tin Valley, Petting Zoo and Amusement Park. After dinner, we will proceed to Lost World Hot Springs.   
Accommodation: Lost World Hotel (Sunway City Ipoh) or similar.  
 

Day 04   : Ipoh  Singapore     (Breakfast/Lunch/Dinner) 
After breakfast, we will visit the many unique caves such as Perak Tong (Perak caves) which houses over 40 Buddha statues and many murals, Sam Poh 
Tong (Cavern of Triple Gems) where you can see a tortoise pond which houses hundreds of tortoises and terrapins (a symbol of longevity of various sizes). 
After lunch at local restaurant, we will leave for Singapore. You may also go on with last minute shopping here for local Malaysia food products before 
proceeding back to Singapore via 1st link. 
 

第一天   ： 新加坡  吉隆坡     (午、晚餐) 

早上集合于指定地点，乘坐旅游车出发前往新马长提第一或第二关口。旅游中，停留在永平市镇 (Yong Peng) 休息。在抵达马六甲后，午餐于市內餐厅。餐后

参观荷兰人采用红砖建造的马六甲基督教堂，圣地亚哥古城门，马六甲苏丹皇宫和马六甲海洋博物馆（门票自费）。接着继续前往着再前往时代广场吃喝玩乐，

度过美好时光。夜宿：Kuala Lumpur Furama Hotel or similar 
 

第二天   ：吉隆坡  金马伦高原     (早 、午、晚餐) 

早餐于酒店，我们将乘车经过“国家纪念碑”，这是为了纪念在 1950 年献身保卫国家的英雄，“马来西亚国会大厦”， “双峰塔”和“吉隆坡塔”。之后离开

吉隆坡，前往风景宜人的著名金马伦高原。一路上经过榴莲园，原主民部落，湖边度假小屋，花园， 高尔夫球场和私人独立式洋房等等。抵步后即参观附近的

名胜地 - 草莓园，玫瑰园，养蜂场。晚餐于饭店内，在微凉的金马伦高原享用热腾腾的火锅料理。用餐后可考虑饭店的卡啦 OK 大展歌喉。夜宿：Heritage 

Hotels or similar. 
 

第三天   : 金马伦高原  怡保    (早 、午、晚餐) 

早餐于酒店。餐后继续乘车前往怡保著名的主题公园 - 失落的世界。主题公园内，我们可以参观老虎园，水上乐园，锡流域，动物园和游乐园。晚餐后，我们

将继续享受能让你消除身心疲劳的温泉池。夜宿： Lost World Hotel (Sunway City Ipoh) or similar. 
 

第四天   ：怡保  新加坡      (早 、午、晚餐) 

早餐于酒店。餐后我们将开始游览这里许多壮丽雄伟和闻名遐耳的市郊洞穴庙宇，例如三宝洞庙，这是一座纯佛教的寺庙，富丽堂皇，还有霹雳洞。之后，我们

将会于当地著名的餐馆享用丰富午餐。在返回新加坡的途中，我们还会购买当地的土产，并且将会于当地著名的餐馆享用晚餐。这次的旅程到此结束，希望各位

与我们度过了美好时光。 

 

REMARKS/ 备注： 
* Please note that: Minimum 10 persons to confirm departure.  
* Tour Fare include compulsory Diver & Guide Tipping per trip. 
* The company reserves the right to alter itinerary without prior notice to ensure the smooth running of the tour. In the events of the discrepancy between the 
Chinese and English itineraries, please refer to the latest for accuracy.  
* NO visa on arrival at Malaysia Checkpoint. 
 

**Please update Guests’ Passport details: Name, Passport No, Gender, Date of Birth, Expiry Date & Nationality**  
 

* 请注意：至少十人肯定出发, 十人或以上有全陪导游。 

* 团费已包含服务费给我们的导游和司机以表扬他们的服务 

* 公司有权改变行程，恕不另行通知，以确保旅游顺利运行。 

* 在马来西亚的任何关卡，不能签发落地签证。 

**请提交客人的护照资料：姓名，护照号码，性别，出生日期，截止日期及国籍** 

 

Tour Code: 
TTPSH-

MY4FF3O 

4D3N Family Fun Malaysia Tour Package Price based on SGD Dollars 

GV 10 to GV 19 GV 20 and above 

LOW PEAK SUPER PEAK LOW PEAK SUPER PEAK 

Single  S$ 588  S$ 658  S$ 818  S$ 508  S$ 568  S$ 708  

Twin  S$ 468  S$ 498  S$ 628  S$ 378  S$ 408  S$ 518  
Child with Bed S$ 428  S$ 438  S$ 528  S$ 338  S$ 348  S$ 428  

Child no Bed S$ 338  S$ 348  S$ 438  S$ 248  S$ 258  S$ 328  

 


